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Veresegyház Város Önkormányzata 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság, valamint 
Tulajdonosi és Vagyongazdálkodási Bizottság 

2024. december 23-i rendkívüli üléséről 
 
Készült: 
Veresegyházi Polgármesteri Hivatal 111. számú termében, 2024. december 23-án, hétfőn 9,00 órakor 
kezdődő Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság, valamint Tulajdonosi és Vagyongazdálkodási Bizottság 
rendkívüli együttes ülésén. 
 
Jelen vannak: 
Pénzügyi Bizottsági tagok: Tóth Sándor elnök, Sipos Zsuzsanna elnökhelyettes, Gáncs Gábor, Dr. Vaszkó 

Szabolcs, Karácsony László, Kukucska Zoltán, Varga László 
 
Tulajdonosi Bizottsági tagok:Kőnig Zsolt elnök, Horváth Ernő elnökhelyettes, Dr. Bölcskei-Molnár Antal, 

Kukucska Zoltán, Varga László 
 
A hivatal részéről: Cserháti Ferenc polgármester, dr. Kiss Béláné jegyző, Székelyné Szabó Andrea 

aljegyző, Nagyné Erben Mónika önkormányzati koordinációs ügyintéző 
 
Jelen vannak: Csécsyné Dr. Drótos Edina alpolgármester, Csikós István Városfejlesztő Kft. 

ügyvezető, Lázár Ildikó képviselő, Szénás Zsoltné képviselő, Dr. Papp Dávid 
ügyvéd 

 
Tóth Sándor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke szeretettel köszönti a bizottság tagjait, a 
megjelenteket és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy a Pénzügyi Bizottság 6 fővel határozatképes. A 
kiküldött meghívó szerint két napirendi pont van. A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 6 igen, 0 
nem, 0 tartózkodó szavazattal a napirendet elfogadta. 
 
Napirendi pontok: 
 
1.) Döntés a Veresegyházi Városfejlesztő Kft. részére felügyelőbizottsági tag megválasztásáról és ehhez 

kapcsolódóan a Társaság Alapító okiratának módosításáról 
Előterjesztő: Tóth Sándor elnök és Kőnig Zsolt elnök 

 
2.) Váci Mihály Művelődési Központ alapító okiratának módosítása 

Előterjesztő: Tóth Sándor elnök és Kőnig Zsolt elnök 
 
Kőnig Zsolt, a Tulajdonosi és Vagyongazdálkodási Bizottság elnöke szeretettel köszönti a bizottság tagjait, a 
megjelenteket és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy a Tulajdonosi Bizottság 5 fővel határozatképes. A 
kiküldött meghívó szerint két napirendi pont van. A Tulajdonosi és Vagyongazdálkodási Bizottság 5 igen, 0 
nem, 0 tartózkodó szavazattal a napirendet elfogadta. 
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Napirendi pontok: 
 
1.) Döntés a Veresegyházi Városfejlesztő Kft. részére felügyelőbizottsági tag megválasztásáról és ehhez 

kapcsolódóan a Társaság Alapító okiratának módosításáról 
Előterjesztő: Tóth Sándor elnök és Kőnig Zsolt elnök 

 
2.) Váci Mihály Művelődési Központ alapító okiratának módosítása 

Előterjesztő: Tóth Sándor elnök és Kőnig Zsolt elnök 
 
 
Tóth Sándor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke a jegyzőkönyv hitelesítőjének Kukucska 
Zoltánt és Varga Lászlót bizottsági tagokat kérte fel, amelyet a bizottság tagjai 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal elfogadtak. 
 
Kőnig Zsolt, a Tulajdonosi és Vagyongazdálkodási Bizottság elnöke a jegyzőkönyv hitelesítőjének Kukucska 
Zoltánt bizottsági tagot kérte fel, amelyet a bizottság tagjai 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal 
elfogadtak. 
 
 
1. napirendi pont: Döntés a Veresegyházi Városfejlesztő Kft. részére felügyelőbizottsági tag 

megválasztásáról és ehhez kapcsolódóan a Társaság Alapító okiratának 
módosításáról 
Előterjesztő: Tóth Sándor elnök, Kőnig Zsolt elnök 

 
Tóth Sándor elnök: Az elmúlt bizottsági, illetve testületi ülésen a bizottság, illetve a testület megválasztotta 
a Veresegyházi Városfejlesztő Kft. felügyelőbizottságának elnökét és egy tagját, ezért most kerül sor a 
második tag megválasztására. A tagot a Tavirózsa Egyesület delegálta Dr. Vaszkó Szabolcs személyében. 
Az előterjesztés melléklete tartalmazza az Alapító okiratot, annak módosítását, a meghatalmazást, 
tagjegyzéket és az elfogadó nyilatkozatot. Az előterjesztésnek nincs pénzügyi fedezetigénye. Van-e kérdés, 
hozzászólás? Átadom a szót Gáncs Gábor bizottsági tagnak. 
 
Gáncs Gábor bizottsági tag: Kaptak levelet a Tavirózsa elnökségétől? 
 
Tóth Sándor elnök: Én a saját nevemben tudok nyilatkozni, nem kaptam. 
 
Cserháti Ferenc polgármester: Én kaptam. 
 
Gáncs Gábor bizottsági tag: Mi a vélemény a levéllel kapcsolatban? 
 
Cserháti Ferenc polgármester: Továbbra is Bodó Zsófiát kívánják jelölni. Én mondtam, hogy nem tudok 
ezzel a helyzettel mit kezdeni, sem a testületet, sem Bodó Zsófiát nem teszem ki még egyszer annak, hogy 
a jelöltség ne menjen át a testületen. Szabolcs vállalja a jelöltséget. A legfontosabb, hogy a kft. törvényesen 
tudjon működni. A törvényes működéshez pedig az kell, hogy legyen felügyelőbizottsága. 
 
Gáncs Gábor bizottsági tag: Köszönöm a választ. Utolsó pillanatban vagyunk, nagyon sok lehetőség 
nincsen. Én tartózkodni fogok, mert úgy gondolom, hogy egy civil szervezet belügyeibe nem kívánok ezzel 
beleavatkozni. Megértek mindenkit, Szabolcs biztos, hogy alkalmas erre a célra. A Tavirózsán belüli 
ügyekbe nem kívánok beleszólni, ezért tartózkodni fogok. 
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Tóth Sándor elnök: Átadom a szót Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tagnak. 
 
Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tag: A belső vitánkról, amit el lehet mondani ebben a körben, azt 
megosztanám. A Tavirózsán belül nem arról szólt a vita, hogy Bodó Zsófia jelölését fenntartjuk-e vagy sem, 
hanem arról, hogy mi az a belső eljárás, amelyben egy ilyen döntést meghozhatunk. Pénteken, amikor 
beszéltem polgármester úrral, illetve Kőnig bizottsági elnök úrral, jeleztem, a Tavirózsa nem teheti azt meg, 
hogy megváltoztatja a jelölését. Tudomásul veszem, hogy Bodó Zsófiát polgármester úr még egyszer nem 
fogja behozni testület előtti döntésre. Az volt az álláspont, hogy akkor első körben engem fognak jelölni, 
én a jelölést elfogadom, de ez alapvetően nem a Tavirózsa döntése, hanem más jellegű folyamat. Azt is 
elmondtam és szeretném megismételni, hogy értem és értékelem ezt a gesztust, ezt látom ebben a 
történetben. Nyilván belső konfliktusaink vannak, voltak, volt ennél súlyosabb is, megoldottuk, ennek is 
lesz valami megoldása, de nem arról megy a vita egyesületen belül, hogy ki legyen a jelöltünk, ki alkalmas, 
ki nem, hanem, hogyan hozzunk az ilyen kérdésekről döntést. 
 
Tóth Sándor elnök: Átadom a szót Dr. Csécsyné dr. Drótos Edina alpolgármesternek. 
 
Dr. Csécsyné dr. Drótos Edina alpolgármester: Szabolcs személyét érintően én úgy gondolom, hogy jó 
döntés, nem tudom, hogy kinek volt az ötlete, de jó döntés a te személyed, szakmailag és minden 
tekintetben. Bízom benne, hogy eredményes lesz az együttműködés, javaslom elfogadásra. 
 
Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tag: Én nem veszek részt a szavazásban. 
 
Tóth Sándor elnök: Van-e még kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, szavazzunk! Aki elfogadja Dr. Vaszkó 
Szabolcs jelölését, kézfelemeléssel szavazzon! 
 
Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 4 igen, 0 nem, 1 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

289/2024.(XII.17.) Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 
határozat: 
 
Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága a Döntés a Veresegyházi Városfejlesztő 
Kft. részére felügyelőbizottsági tag megválasztásáról és ehhez 
kapcsolódóan a Társaság Alapító okiratának módosításáról című 
előterjesztést elfogadta és javasolja a Képviselő-testületnek 
elfogadásra. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Tóth Sándor elnök 

 
Kőnig Zsolt elnök: A véleményem ugyanez, azt gondolom, hogy ez egy jó döntés, jó választás, jó 
együttműködés. Én szeretném, ha igennel szavaznánk. Kézfelemeléssel jelezzük, ha igennel szavazunk! 
 
Tulajdonosi és Vagyongazdálkodási Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
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53/2024.(XII.23.) Tulajdonosi és Vagyongazdálkodási Bizottság 
határozat: 
 
Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága a Döntés a Veresegyházi Városfejlesztő 
Kft. részére felügyelőbizottsági tag megválasztásáról és ehhez 
kapcsolódóan a Társaság Alapító okiratának módosításáról című 
előterjesztésben foglaltakkal egyetért és javasolja a Képviselő-
testületnek elfogadásra. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Kőnig Zsolt elnök 

 
 
2. napirendi pont: Váci Mihály Művelődési Központ alapító okiratának módosítása 

Előterjesztő: Tóth Sándor elnök, Kőnig Zsolt elnök 
 
Tóth Sándor elnök: 2024. november 27-i ülésen ezt már tárgyaltuk, mert a Váci Mihály Művelődési 
Központ annak ellenére lát el vállalkozási tevékenységet, hogy erre az alapító okirat nem hatalmazza fel. 
Az Innovációs Központ területén a földszinten található üzlethelyiségek kezelési joga, a másik pedig a 
városi rendezvényekről, kulturális programról való tájékoztatáshoz kapcsolódó szakmai feladatok ellátása 
2023. június 1-től, illetve a Veresi Krónika lapterjesztési feladatainak ellátása 2023. július 1-től. Így 
módosításra került az alapító okirat, de további fejleményként a közművelődési intézmény alapító 
okiratának fenti tartalommal történő módosítása a muzeális intézményekről, a nyilvános könyvtári 
ellátásról és a közművelődésről szóló 1997. évi CXL. törvény 78/J § (3) bekezdése alapján átszervezésnek 
minősül. A közművelődési intézmény átszervezése esetén a miniszter véleményét be kell szerezni és annak 
tartalmát a képviselő-testülettel ismertetni kell. A miniszteri véleményben javaslatot tettek arra, hogy a 
Váci Mihály Művelődési Központ alapító okiratában az általunk meghatározottakon túl milyen további 
módosítást javasolnak. Amennyiben a véleményben foglalt módosítások beépítésre kerülnek az alapító 
okiratba, úgy a minisztérium támogatja a közművelődési feladatellátás átszervezését. A miniszteri 
javaslatra az alapító okirat 4.1. pontja az alábbiak szerint kerül megfogalmazásra: „4.1. A költségvetési szerv 
közfeladata: a költségvetési szerv a muzeális intézményekről, a nyilvános könyvtári ellátásról és 
közművelődésről szóló 1997. évi CXL. törvény 76.§ (2) bekezdésével összhangban közművelődési 
alapszolgáltatások megszervezése.” A 4.3. pontja kiegészül a kulturális alapú gazdaságfejlesztéssel, mint 
közművelődési alapszolgáltatással. A 4.4. pont kiegészül a 082094 kulturális alapú gazdaságfejlesztés 
kormányzati funkcióval. Fent említett feladatok kormányzati funkcióinak, illetve a vállalkozói tevékenységre 
vonatkozó felhatalmazásnak, valamint a miniszteri véleményben meghatározottaknak az alapító okiratban 
történő rögzítését tartalmazza jelen előterjesztés. Az intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosításáról szóló előterjesztés megtárgyalására a soron következő rendes képviselő-testületi ülésen 
kerül sor. A melléklet tartalmazza a módosító okiratot, egységes szerkezetű alapító okiratot és a miniszteri 
véleményt. Az előterjesztés pénzügyi fedezetet nem igényel. Van-e kérdés, hozzászólás? Átadom a szót Dr. 
Csécsyné dr. Drótos Edina alpolgármesternek. 
 
Dr. Csécsyné dr. Drótos Edina alpolgármester: Egy picit érthetőbb legyen. Már egyszer döntöttünk ebben, 
most másodszor van itt. Az Államkincstár elutasította amiatt, mert nem volt miniszteri véleményezés. 
Szükséges ahhoz, hogy meglegyen a módosítás. Első alkalommal nem történt meg az alapító okirat 
módosítása, most fog megtörténni, a jogszabálynak megfelelően fogunk működni. 




